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Verslag van het Algemeen Bestuur CAW   
Woensdag 2 september 2020 via Microsoft Teams 
 

 
Aanwezig: de heer S. Bashara (vz)   gemeente Hoorn 

de heer B. Beemster    gemeente Opmeer 
de heer J. Broeders    gemeente Drechterland 
de heer B. Nootebos    gemeente Stede Broec 
de heer D. Kuipers gemeente Medemblik  
mevrouw E. Heutink-Wenderich  gemeente Enkhuizen 
de heer D. Luyckx    gemeente Enkhuizen 
 

Alsmede: de heer W. Bosma (secretaris)  NV HVC 
  de heer T. Linting    gemeenten SED 

de heer D. de Heer    gemeente Hoorn 
mevrouw M. Braun    NV HVC  

   
Afwezig : mevrouw C. van de Pol   gemeente Koggenland 
  mevrouw K. Kok    NV HVC 
_________________________________________________________________________ 

 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet de heer Tesselaar namens gemeente Opmeer 
welkom als plaatsvervanger van Bram Beemster. Mevrouw Van de Pol is afwezig in verband 
met andere afspraken. De heer Bosma excuseert zich voor het per abuis niet verzenden van 
het verslag, besluiten- en actielijst d.d. 14 mei 2020 bij de stukken. Het verslag zal bij de 
stukken voor de volgende vergadering van 26 november a.s. gevoegd worden. 
 
2. Ingekomen en uitgaande stukken sinds 14 mei 2020 
De heer Bosma vult aan dat de uitgaande stukken naar zowel de Provincie als het CBS tijdig  
verstuurd zijn. 
 
Naar aanleiding van het ingekomen stuk van de Westfriese Golfclub met het verzoek om de 
huurnota voor 2020 te schrappen, blijkt dat alle gemeenten soortgelijke verzoeken van 
verenigingen ontvangen hebben. Het is wenselijk dat het CAW en alle CAW-gemeenten 
dezelfde lijn hanteren t.a.v. het afhandelen van dergelijke verzoeken. De heer Bosma heeft 
n.a.v. het vorige AB-CAW bij de Westfriese Golfclub aangegeven dat het AB-CAW eind 
november zal reageren op hun verzoek. 

 
De heer De Heer meldt het ingekomen stuk van HVC aan de deelnemende gemeenten en 
waterschappen over de tarieven 2021 waarin HVC o.a. een forse verhoging van het gft-tarief 
heeft aangekondigd. Gemeente Hoorn oriënteert zich op welke wijze zij voortaan invloed 
kunnen uitoefenen om deze tarieven niet meer dan trendmatig te laten stijgen. Een 
ambtelijke reactie zal volgen. 
 
De ingekomen en uitgaande stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 

 
3. Verslag, besluiten- en actielijst d.d. 14 mei 2020 
Door het ontbreken van het verslag, besluiten- en actielijst d.d. 14 mei 2020 bij de stukken, 
wordt dit agendapunt in het volgende AB CAW op 26 november a.s. behandeld. 
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De vergadering besluit het verslag, de besluiten- en actielijst te behandelen in  
Het volgende AB CAW op 26 november a.s. 
  
5. Besluitvorming toekomst CAW 
Uit de inventarisatie van de besluitvorming bij de deelnemende gemeenten blijkt dat 
uiteindelijk alle gemeenten hebben ingestemd met het door het AB-CAW opgestelde advies.  
 
Het AB CAW stemt unaniem in met het voorstel: 
1. een individueel aandeelhouderschap van de 7 Westfriese gemeenten in HVC; 
2. het CAW om te vormen tot ‘Afvalbeheer Westfriesland”, die beheerorganisatie is 
voor de stortplaats Westwoud en intergemeentelijk afstemmingsplatform voor beleid, 
DVO- en aandeelhouderszaken; 
3. in 2023 de situatie rond het beheer van de stortplaats Westwoud en de 
samenwerkingsvorm opnieuw te beschouwen. 
 
De heer Bosma geeft aan dat uit dit besluit diverse acties voortvloeien die o.a. worden 
besproken onder agendapunt 6 Aandelenoverdracht en agendapunt 7 Aanpassen tekst GR. 
 
6. Aandelenoverdracht 
Het AB CAW gaat akkoord met de verdeling van deze aandelen per gemeente op basis van 
het percentage totaal aantal inwoners en het bedrag dat per gemeente aan het CAW moet 
worden betaald. 
 
De heer Bosma vult aan dat naast de memo twee conceptbrieven zijn opgesteld. 
Eén brief zal officieel vanuit het AB CAW ondertekend worden door de heer Bashara en de 
heer Bosma. De andere brief zal door de heer Bosma per gemeente specifiek ingevuld 
worden en via CPO-leden bij de betreffende gemeente ingebracht worden ter ondertekening 
en te versturen naar de secretaris van HVC, Jan van Raaij ter bespreking in de 
aandeelhoudersvergadering.  
 
De vergadering besluit akkoord te gaan met de voorgestelde aandelenoverdracht CAW 
aan individuele gemeenten. 
 
7. Aanpassen tekst GR 
De heer Bosma licht toe dat hij in het CPO heeft aangegeven een werkgroep samen te 
stellen om de tekst GR aan te passen. Inmiddels heeft mevrouw Petra Visser namens 
gemeente Medemblik aangegeven deel te willen nemen aan de werkgroep. De heer Bosma 
zoekt nog 1 vertegenwoordiger uit het CPO. Spreker streeft ernaar een nieuwe concept GR 
tekst in de volgende AB CAW vergadering op 26 november a.s. te kunnen bespreken. 
 
De vergadering besluit de tekst GR aan te passen en te bespreken in het volgende AB 
CAW op 26 november a.s. 
 
8. Overdracht secretariaat 
In het Rekenkameronderzoek Doeltreffendheid Afvalstoffenheffing (2019, RKC) en het 
Toekomstonderzoek CAW (2020, Buitenorganisatie Advies) wordt geadviseerd het 
secretariaat CAW niet meer bij HVC te beleggen. Buiten Organisatieadvies heeft vervolgens 
in opdracht van de SED de taken in kaart gebracht en een advies uitgebracht over de te 
volgen weg. Na bespreking van het rapport, heeft het DT SED zich positief uitgesproken en 
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geeft aan bereid te zijn een eventuele opdracht van het CAW aan te nemen. Het CPO 
adviseert per 1 januari 2021 de kerntaken onder de brengen bij de SED.  
 
Het AB CAW gaat akkoord met het CPO Advies het secretariaat CAW onder te brengen bij 
de SED organisatie. 
 
De vergadering besluit in te stemmen met de overdracht van het secretariaat CAW per 
1 januari 2021 bij de SED organisatie. 
 
9. Intrekken diverse CAW-besluiten/verordeningen 
De heer Bosma licht toe dat ervoor gekozen is alle CAW-besluiten/verordeningen formeel in 
te trekken omdat ze zijn vervangen door specifieke gemeentelijke besluiten. Hierdoor zijn de 
CAW-besluiten/verordeningen overbodig. 
 
De heer Nootebos geeft aan dat als overweging wordt aangegeven, de individuele 
grondstoffenplannen nog niet bij alle gemeenten formeel vastgesteld zijn. Spreker vraagt of 
hierdoor geen hiaten ontstaan. De heer Bosma licht toe dat hij heeft geïnformeerd of het 
mogelijk is CAW-besluiten/verordeningen in te trekken en of hierdoor hiaten door ontstaan. 
Voornoemde is inderdaad mogelijk en omdat er geen CAW-grondstoffenplan ligt wat 
ingetrokken kan worden, ontstaan er geen hiaten. 
 
De heer Linting bevestigd dat voor de SED-gemeenten de Afvalstoffenverordening en 
Uitvoeringsbesluit is vastgesteld. Bij de Uitvoeringsbepalingen moet de vorm nog worden 
vastgesteld maar zullen geen problemen opleveren. Het voormalige Grondstoffenplan liep af 
in 2016, het nieuwe plan moet nog vastgesteld worden. 
 
De heer Broeders vraagt specifiek naar de regeling betreft het reglement afvalbrengstations. 
De heer Linting bevestigt dat dit geen problemen zal opleveren. Spreker licht toe dat het 
reglement door hetzelfde document vervangen wordt. Het HVC-reglement afvalbrengstations 
is gebaseerd op zowel de verordening als het uitvoeringsbesluit en heeft geen juridische 
status meer. Het HVC-reglement zal van kracht blijven, een formele afhandeling zal volgen 
door de heer Linting. 
 
De vergadering gaat akkoord met het intrekken van diverse CAW-besluiten/verordeningen. 
 
De vergadering besluit de diverse CAW-besluiten/verordeningen in te trekken 
 
10. Stand van zaken Westoud 
De heer Bosma licht toe dat zich niet veel ontwikkelingen hebben voorgedaan. 
Bodemzorg heeft een notitie opgesteld met eventuele beheersmaatregelen en voorgelegd 
aan spreker. Vervolgstap is een gesprek met het Waterschap. De uitkomst zal dit gesprek 
zal worden besproken in het volgende AB CAW op 26 november a.s. 
 
De heer Linting geeft aan dat via de beleidsmedewerker van gemeente Drechterland een 
gesprek met de GGD en Omgevingsdienst een gesprek heeft plaatsgevonden om inzicht te 
krijgen in de vervuiling van Westwoud. Door dit gesprek zijn 2 personen bij de 
Omgevingsdienst (de behandelaar van het monitoringsrapport en de behandelaar van 
andere rapporten) intern gekoppeld en is de communicatie verbeterd. 
 
De vergadering neemt kennis van de stand van zaken 
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11. Rondvraag 
De heer Nootebos geeft aan dat hij de voorzitter van het CAW tijdens de 
aandeelhoudersvergadering d.d. 28 mei jl. zou vervangen. Spreker is niet aanwezig geweest 
omdat hij in de veronderstelling was dat de aandeelhoudersvergadering digitaal zou 
plaatsvinden en hij te laat bemerkte dat dit niet het geval was. Na overleg met de secretaris 
van HVC, de heer Van Raaij, heeft de heer Heddes van gemeente Schagen aan de hand 
van een eerder afgegeven machtiging, de stem van het CAW uitgebracht. 
 
12. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 10.55 uur. 
 

 
 

 
 

 
 


